
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Elke 8 weken praten we elkaar bij over de Amerhorst via een bijeenkomst of op een andere 

manier (bijvoorbeeld een wandeling door de wijk of gezamenlijke activiteit). Zo houden we 

elkaar op de hoogte en geen nieuws is ook nieuws. 

 

 

Op woensdag 30 oktober is er van 19.30 tot 20.30 uur 

een inloop in de Amerhorst 

 

We organiseren geen reguliere gangmaker, maar een inloop. De reden hiervoor leest u 

hieronder. Amaris en Habion zijn 30 oktober aanwezig als u nog vragen heeft over de 

gemeenschappelijke ruimtes of andere zaken die u belangrijk vindt.  

 

 

Terugkoppeling Buurtgroep 16 oktober 

Eind juni is de buurtgroep op bezoek geweest in de Liv inn 

Hilversum; hoe zien de ruimtes eruit en hoe gebruikt men deze 

ruimtes. De buurtgroep was bij dit bezoek erg enthousiast over 

de gemeenschappelijke ruimtes die ze daar zagen. Dit was voor 

Habion en Amaris reden om nog eens naar de mogelijkheden 

binnen de nieuwe Amerhorst te kijken. 

 

Op 16 oktober is met de buurtgroep gesproken over de mogelijkheid om een grotere 

gemeenschappelijke ruimte te creëren in de nieuwe Amerhorst. Hoe kunnen we zonder veel te 

veranderen, toch meer ruimte creëren voor ontmoeten. Hierbij sluiten we ook beter aan bij de bij 

de ontwikkeling om wonen, zorg en welzijn sterker met elkaar te verbinden en in te zetten op 

zorgzame buurten.  Waar mensen met elkaar samenleven, elkaar ondersteunen, samen van 

alles ondernemen en sociale contacten onderhouden.  

 

Amaris en Habion hebben deze mogelijkheid onderzocht en het kan. We hebben deze 

aanpassing van het plan en de plattegrond met de buurtgroep doorgesproken. De aanpassing 

betreft het creëren van een extra ruimte op de begane grond, nabij de hoofdingang van blok A. 

Dit kan door 2 huiskamers op de verdiepingen hierboven te laten vervallen. Het plan verandert 

verder niet, het aantal woningen blijft hetzelfde.  

De gemeenschappelijke ruimte die al was voorzien in blok B verandert niet.  

Inloop, terugkoppeling gangmakers en buurtgroep 
25 oktober 2024 



De buurtgroep is heel enthousiast over de uitbreiding en ziet heel 

veel kansen. Je kunt nu veel meer organiseren en samendoen. Er 

kwamen al vele mooi ideeën zoals samen koken, lezingen, 

voorlichtingsbijeenkomsten, dansen etc. Dingen die verder nog 

uitgewerkt gaan worden met de bewoners.  

Ook werd aangegeven dat het belangrijk is dat er een logische 

verbinding komt tussen de ruimtes en dat we goed moeten 

kijken hoe je de ruimtes van elkaar wilt onderscheiden.  

 

Vervolg 

het wijzigingsvoorstel zal deze week ter beoordeling bij de gemeente 

ingediend worden. Het starten van de procedure zal waarschijnlijk in november zijn.  

 

Terugblik Gangmaker 11 september 2024 

Op 11 september was er een goed bezochte gangmaker met weer veel nieuwe bewoners die 

belangstelling hebben voor de nieuwe Amerhorst. Het was deze keer een speciale gangmaker 

waarbij we wel informatie hebben uitgewisseld, maar ook tijd hebben vrijgemaakt om elkaar te 

spreken en beter te leren kennen. Dit alles onder het genot van een hapje en een drankje. Met 

dank aan Amaris en diverse bewoners waren er heel veel lekkere hapjes!! 

 

Danny de Vries, de projectleider van de Amerhorst, heeft het proces toegelicht. Het plan voor 

de Amerhorst heeft ter inzage gelegen en er zijn zienswijzen ingediend. De gemeente schrijft 

een nota van zienswijzen en dit zal door de Raad worden behandeld. 

Zoals hiervoor reeds vermeld, kijken we wat er mogelijk is om het ontmoeten te verbeteren, dit 

is een kleine wijziging binnen de kaders. We gaan de uitwerking verder in overleg met de 

buurtgroep vormgeven en houden nauw contact met de gemeente hierover.  

   

Verder waren er vanuit de bewoners diverse concrete vragen over de buurtbinding en hoe je je 

moet inschrijven bij woningnet. En hoe kunnen we aan de slag met de community die we op 

willen gaan zetten zoals in Liv inn. En het nieuwe beleid ten aanzien van de voorgenomen 

parkeerregulering en het reguleren van de blauwe zones werd door een bewoner vermeld. 

Verder was er een tip om over een airco na te denken in de woningen vanwege de opwarming 

in Nederland. Dit wordt nogmaals met de installatieadviseurs besproken en ook goed om te 

kijken naar het makkelijk plaatsen van mobiele airco’s.   

 

Terugblik Gangmaker 19 juni 2024 

Er waren veel nieuwe geïnteresseerde bewoners en leden van de actiegroep uit de buurt. Op 

deze gangmaker bleek dat Villa Kakelbont te klein is om bijeen te komen. Daarom zijn de 

volgende gangmakers-bijeenkomsten in de Amerhorst.  

Tijdens de gangmaker op 19 juni is uitgebreid gesproken over de inspraakprocedure die liep. 

En is het onderwerp parkeren wederom aan de orde geweest. De actiegroep is een podium 

geboden om hun standpunten toe te lichten, maar hier hoefde men geen gebruik van te maken.  

Omdat er ook diverse nieuwe bewoners aanwezig waren die de plannen niet goed kennen, is 

veel tijd besteed aan individuele vragen over de woningen, toewijzing en de plannen.  



In het vervolg zullen we de beelden van de woningen meenemen zodat we de laatste  

20 minuten met de nieuwe geïnteresseerden dit door kunnen nemen.  


